
Schriftelijke vragen 
Artikel 23 RvO Provinciale Staten van Flevoland 
 
 

Onderwerp: over aanleg weg naar AZC Zeewolde ten koste van 3.400m2 natuur 
 
 
Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig art. 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de PVV de 
volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten en de Commissaris van de Koning. 
 

 
1. Bent u bekend met het artikel "Natuur verhuist voor weg naar AZC" waarover wordt bericht door 

Omroep Flevoland? http://www.omroepflevoland.nl/nieuws/129830/zeewolde-natuur-verhuist-

voor-weg-naar-azc 

 
2. In het artikel wordt vermeld dat haast was vereist bij de procedure. Kunt u aangeven of dit besluit 

nog wordt voorgelegd aan Provinciale Staten? Zo ja, waarom heeft u dan al aangegeven dat 

Gedeputeerde Staten zal meewerken? En zo nee, waarom niet? 

 
3. Er is sprake van 3.400m2 natuurcompensatie welke nu zal plaatsvinden bij het Horsterwold. Kunt 

u aangeven op welke exacte locatie dit zal gebeuren en wat de huidige bestemming is van dit 

gebied? 

 
4. Is er onderzoek gedaan of er op de locatie van de aan te leggen weg sprake is van unieke 

planten- of dierensoorten? 

 

5. Welke kosten zijn in zijn totaliteit gemoeid met dit besluit en wie gaat dit betalen? 

 
6. Bent u het met de PVV eens dat het nooit de bedoeling mag zijn dat belangen van Nederlanders 

moeten wijken voor de komst van dit AZC? Enzo nee, waarom niet? 

 
Bianca Boutkan 
Statenlid PVV Flevoland 
 


